
Provinciale Staten 
Zaaknummer: 114318 
Vragen van het statenlid François Babijn (PARTIJ VOOR ZEELAND (PVZ)) ingevolge 
artikel 44 reglement van orde 

AANHANGSEL  
tot de notulen van de provinciale staten van Zeeland 2022 nummer 267. 

Vragen ingevolge artikel 44 van het reglement van orde inzake gang van 
zaken bij ZorgSaam:  

(ingekomen: 28 januari 2022) 

Vragen aan gedeputeerde staten Antwoorden van gedeputeerde staten 

1. (a) Is uw college met de Statenfractie van de 
PARTIJ VOOR ZEELAND 
(PVZ) van mening dat ZorgSaam, net als 
ieder ander bedrijf, bij iedere investering een 
berekening dient te maken inzake hoelang 
iets meegaat (levensduur) en vervolgens op 
basis daarvan geld moet reserveren voor 
toekomstige investeringen, en het 
onbestaanbaar is dat een investering in 
nieuwbouw ten koste moet gaan van 
personeelsbezetting en daarmee de 
kwaliteit van zorg voor onze aller 
kwetsbaarste mede-inwoners? 
(b) Zo ja, welke stappen kan en gaat uw 
College ondernemen om te voorkomen dat 
deze aller kwetsbaarste inwoners van 
Zeeland de dupe gaan worden van 
‘gebrekkig beleid’ van ZorgSaam? 
(c) Zo nee, waarom niet? 

1. Wij gaan ervan uit dat de Raad van Bestuur 
van ZorgSaam Zeeuws-Vlaanderen bij elke 
investering die men voornemens is te doen 
na zal denken over de vraag hoe deze 
gefinancierd kan worden. Dat tevens gekeken 
wordt hoe arbeidsbesparende maatregelen 
genomen kunnen worden –zeker in een tijd 
van krapte op de arbeidsmarkt- achten wij 
niet meer dan voor de hand liggend, zeker 
wanneer technologie daar voor in de plaats 
kan worden gesteld. 

Wij gaan hier verder geen stappen op 
ondernemen, zeker niet nu voor ons geen 
toezichthoudende rol weggelegd is. 

2. Is uw college met ons van mening dat een 
menswaardig bestaan op de voorgrond dient 
te staan en dat de mate van beschaving 
binnen een samenleving valt af te lezen aan 
de wijze waarop men zorg draagt voor de 
aller kwetsbaarsten? 

2. Nu wij hier geen bestuurlijke rol in hebben 
gaat het ons niet aan om daar uitspraken over 
te doen. Wij constateren alleen dat 
technologische hulpmiddelen ook in de 
zorgsector een steeds belangrijker plaats 
innemen. 

3. Is uw college het met ons eens dat te allen 
tijde menselijk contact voorop dient te staan 
om onze aller kwetsbaarste inwoners deze 
laatste levensfase zo aangenaam mogelijk te 
laten beleven en dat de toepassing van 
domotica en robotica ontmenselijking alleen 
maar verder in de hand werken? 

3. Primair is het aan een zorgaanbieder zelf hoe 
men hier vorm en inhoud aan geeft. Menselijk 
contact zal daarbij een belangrijke plaats in 
(blijven) nemen, eventueel ondersteund door 
domotica en robotica. 



4. Realiseren de leden van uw college zich, 4. Ja. 
net als wij, dat niemand onkwetsbaar is en 
iedereen in een afhankelijke positie terecht 
kan komen? 

Namens fractie: PARTIJ VOOR ZEELAND (PVZ)  

 

François Babijn    

MIDDELBURG, 15 februari 2022 

Gedeputeerde Staten 

Drs. J.M.M. Polman 

A.W. Smit 
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